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سید مجتبی حسینی،سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن:

فشار زیاد بازیها در این مدت ما را آزار داد
<;br&#47;><br&#47>.سرمربی تیم فوتبال ذوبآهن اعتقاد دارد، پرسپولیس در مصاف با این تیم اصفهانی به خوبی از داشتههای خود بهره برده است

به گزارش سایت خبری پرسون سید مجتبی حسینی پس از شکست 2 بر یک ذوبآهن اصفهان مقابل پرسپولیس اظهار داشت: برای ما بازی خیلی
سختی شد. در چهار بازی اخیر، سه بار مقابل استقلال و پرسپولیس به میدان رفتیم و فشار زیادی به بازیکنان ما آمد. میدانستیم که باید به پرسپولیس
فشار بیاوریم و در نیمه اول هم این فشار را ایجاد کردیم. پرسپولیس در نیمه دوم فشار خوبی به ما وارد کرد، اما توانستیم بازی را کنترل کنیم. با این
وجود حریف دو تعویض خیلی خوب انجام داد و دو بازیکن توانا در محوطه جریمه ما به پرسپولیس اضافه شدند. بچههای ما هم نتوانستند فشار نیمه

اول را بیاورند و دو گل دریافت کردیم.

وی 45 دقیقه دوم را نیمه خوبی برای گاندوها ندانست و تصریح کرد: بازی در این نیمه در اختیار پرسپولیس بود. ما هم تلاش کردیم با تعویضهای
انتهای مسابقه و اضافه کردن بازیکنان بلندقد، به پرسپولیس فشار بیاوریم که نتوانستیم نتیجه را جبران کنیم. حریف از داشتههای خود به بهترین شکل
استفاده کرد و این پیروزی را به حریف تبریک میگویم. بچههای ما در این دو هفته، فشار سنگینی تحمل کردند و بازیهای خیلی سختی داشتند.

امیدوارم در ادامه راه با برنامهریزی بهتر، نتایج بهتری به دست بیاوریم.

سرمربی تیم فوتبال ذوبآهن در مورد اینکه تیمش دو گل مشابه دریافت کرد، گفت: خیلی روی این شیوه دفاع کار کردیم و میدانستیم از دقیقه 60 به
بعد، حریف دو بازیکن در محوطه جریمه ذوبآهن به زمین میآورد که روی هوا فرصتطلب هستند. این گلها روی به هم ریختگی بچههای ذوبآهن
به ثمر رسید و مدافعان ما در گل اول، یارهای خود را گم کردند. بلافاصله تعداد مدافعان وسط را به سه نفر رساندیم که آنها باز هم یار مستقیم خود را

گم کردند تا دو گل مشابه دریافت کنیم. فشار زیاد بازیها در این مدت ما را آزار داد.

علی دادفر مدیر رسانهای تیم ذوبآهن در پایان این نشست خبری گفت: اتفاقات بدی برای اتوبوس پرسپولیس افتاد که این اتفاق را به نمایندگی از
باشگاه ذوبآهن، قویاً محکوم میکنیم. این اتفاقات در قاموس باشگاه و هواداران ذوبآهن و نیز تیم همشهری و یک اصفهانی نیست و محکوم است.

امیدواریم از این دست اتفاقات دیگر رخ ندهد. متأسفانه اتفاقاتی پیش میآید و برخی هم از آب گِلآلود ماهی میگیرند.

وی با بیان اینکه برخیها تلاش میکنند اتفاقات مختلف را به هم ربط بدهند، خاطرنشان کرد: دو تیم در یک هتل بودند و با هم به سمت هتل حرکت
کردند. هواداران دو تیم هم اطراف هتل بودند، اما حادثهای در اتوبان رخ داد که به ذوبآهن و دیگران ارتباط ندارد. امیدوارم این اتفاقات به صورت

هدفمند یا اتفاقی در اصفهان تکرار نشود.


